



Co-rapporteurs: Moldova ‘moving in a positive direction’ but must apply laws more effectively

Strasbourg, 20.11.2008 - Moldova is “moving in a positive direction” in fulfilling the requirements to close the monitoring procedure, according to PACE’s two monitoring co-rapporteurs for the country, but they pointed out that new laws must be applied more effectively. In an information note on a recent visit, declassified yesterday, Josette Durrieu (France, SOC) and Egidijus Vareikis (Lithuania, EPP/CD) said that the 2009 parliamentary elections will be “the ultimate test” of Moldova’s democracy.

[Information note \(PDF\)](#)

Co-rapporteurs : la Moldova « est sur une bonne voie » mais doit appliquer plus efficacement ses lois

Strasbourg, 20.11.2008 - La Moldova « est sur une bonne voie » pour remplir les conditions nécessaires à la clôture de la procédure de suivi, selon les deux co-rapporteurs de l’APCE sur le suivi dans ce pays ; ils ont cependant fait remarquer que les nouvelles lois devront être appliquées de manière plus efficace. Dans une note d’information déclassifiée hier, relative à leur récente visite dans le pays, Josette Durrieu (France, SOC) et Egidijus Vareikis (Lituanie, PPE/DC) ont déclaré que les élections législatives de 2009 seraient « le test ultime » pour la démocratie moldave.

[Note d’information \(PDF\)](#)

ED204b08